
Höstmöte Grafik i Väst 

Lördagen den 19e november 2024 kl. 17:00 

  

1.  Mötets öppnande 

2.  Anteckning av närvarande / fastställande av röstlängd. 
 
3.  Anmälan av övriga frågor. Inga övriga än städning av galleriet 

4.  Dagordningens fastställande OK  

5.  Val av mötesordförande. Camia Pia valdes  

6.  Val av mötessekreterare. Göran Boardy valdes 

7.  Val av justerare tillika rösträknare. Maria Eriksson Börjesdotter & Eric Saline 

8.  Fyllnadsval till valberedning. Hur ser det ut? På årsmötet valdes Ewa Hjälm och Robin 
Karlsson. CamiaPia frågar om de klarar jobbet utan en ytterligare. 

9.  EKONOMI – kortfattad redogörelse om nuläget. Budget. 
Situationen  i början av oktober är att föreningen ligger på -66.000 
Läget är alltså inte bra alls. Vi måste spara och öka insatserna för ökad försäljning. 
Styrelsen får kolla vilka poster som kan skäras i ytterligare. Bokföring, digitalisering, 
styrelsearvoden och att minska Annas tjänst nämndes. Vad av detta är realistiskt? 

10.      Aktiviteter framöver som kommer att vara på Galleriet:  
a)             Den grafiska konsten 12/10- Event för vänner och RSK. Åsa Dahlbeck och 
Maria samarbetade med detta. 12 besökare från RSK kom, och de tyckte att det 
var väldigt givande. Och ev blir det något samarbete till våren. 
b)             Kulturnatta 25 oktober- Öppet 18-21. kl 19 och 21 poesiuppläsning. 
c)             Torsten Billman 5 april- Lite olika ideer kring denna utställning 

11.  Mellandagsrea eller Black & White week på GIV? 
Olika idéer bollades. Mellandagsrea samt Black&White Week nämndes 
Inga beslut. 

12.  Julmarknad i Kronhuset. Beslöt att ej deltaga. 
 

13.  Marknadsföringen - Lägesrapport 
Vepor utanför ytterdörren samt texter i fönstren. Diskuterades svenska eller engelska. 
Beror väl mest på VILKEN text som ska stå där. "Konstnärsägt galleri" ansågs vilktigt. 

 

14.  Rapporter av de på mötet närvarande medlemmarna i Utställningsgruppen 
Eric Rapporterade om utställning i Tidaholm på Valborg, Meddelades också att det 
finns en ledig vecka i augusti som skulle kunna hyras av medlem(mar). Föreslogs att 
undersöka möjlighewten att låna tomma skyltfönster på väl befolkade gator inne i stan 



för reklam om GiV. 
 
15.          Övriga rapporter externt – VGR, Centrumbildningarna, GS-
utställningen, Verkstäderna? 
På gång att redovisa NC2 till regionen. Förberedelser pågår för att söka för att skicka 
svenskar till kina i nästa NC-projekt. 

 16.  2024 års Hedersmedlem: Torsten Billman  

17.  Övriga frågor: a) städning av galleriet- Utställningsgruppen tog på sig att städa 
galleriet inför vernissager. Inget mer sades. 
 
Tack framfördes till Vernissagevärdarna Simba och Camia. 
 

18.  Mötets avslutande 

 

Vid protokollet 
 
 
 
 
 
Göran Boardy 
 
Justeras: 
 

 

 

 
Maria Eriksson Börjesdotter     Eric Saline 

 


